

Dagsorden for bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS)

Tirsdag d. 23. april 2019 kl. 18.30

Afholdes hos Birgit Belling
Kløvervænget 17, 4850 Stubbekøbing

Indkaldt: Anders Bondo (ABO), Anette Nielsen (AN), Anne Mette Breiting Lysgaard (AMB), Birgit Belling (BB), Conni Nis-Hansen (CNH), (suppleant), Dorthe Holtze Jeppesen (DHJ), (suppleant)Kaj Nielsen (KN)

Afbud fra:

Velkomst ved Formanden.

1. Godkendelse af div. referater

Ref: Anders fremsender worddokumenter. Alle ref. er udsendt inden næste møde.

2. Opfølgning på aftaler og møder:

- a. Fremtidig opmagasinerings af telte, borde, bænke m.m. Container hvor?
- b. Dansk Cykelunion vedr. projekt "Mandfolk på MTB"- Hvem og hvornår?
- c. Læserbrev fra Fællesrådet for Saxkøbing og omegn vedr. møde d. 3.4.19 *vedlagt
- d. Borgermødet den 9.4.19 vedr. havne fremtid i Guldborgsund
- e. MC åbningsarrangementet den 18.4.19 (mere end 1200 MC`er)
- f. AB aftalt med Rådhusforeningen at vi kan få kontor og mødelokale – Start dato?

Ref:

Ad a: Ordning som pt.

Ad b: Bjarne Sørensen og Bent Jørgensen NAG og NØF er gået ind i det og annoncerer på FB

Ad c: Vi drøfter for og imod. Vi mener at det vil være klogt at forsøge at bevare handlen på LF. Vi vil meget gerne fortælle alle de gode historier fra Stubbekøbing. Der lukkes butikker i de små byer over hele landet af mange årsager. AB skriver et udkast til høringssvar vedr. dette og sender rundt til kommentering i bestyrelsen. CNH har skabelon til høringssvar.

Ad d: På det velbesøgte møde drøftedes bl.a. muligheden for bevare det lokale præg på havnen og havnelivet. CNH og AMB laver udkast til høringssvar vedr. havnen der giver et bud på, hvad vi kunne forestille os.

Ad e: B Blues Band spillede og det gav en rigtig god stemning. Bussen bør holde udenfor området den dag. Vi bør markere særlige steder på området og spærre af. Der kunne godt have været et spisetelt mere. SBK overvejede pitabrød. Salg af årsmærke på havnen. LIS (BB evt. med hjælp fra AN) laver en drejebog for arrangementet.

Ad f: AB har været til møde med rådhusforeningen. Vi kan sagtens få lokale og have nøglebrik (og evt. ekstra nøglebrik) og selv disponere over. Nyt møde 6.maj.19. Vi starter møderne op efter sommerferien og begynder kl. 17-18.30 og derefter afholdes bestyrelsesmøderne.

3. Hjemmesiden & Facebook

Klar aftale vedr. Hjemmesiden

Klar aftale vedr. Facebook

Nyhedsbrev

Ref: Intet behov for yderligere aftaler.

4. Dorthe Krøll anmoder om samarbejde vedr. opsætning af Skulptur
Ref: Poul Esting har doneret designet til en bronzeskulptur. Byfornyelsen har doneret 30.000 kr. Dorthe vil gerne samarbejde med LIS i forbindelse med søgning af fondspenge. LIS vil gerne se en bekræftelse på at formalia omkring skulpturen er på plads for at kunne stå inde for samarbejdet.

5. Orientering vedr. udvikling i byen og på havnen
Områdefornyelsen og hvad så?
Invitation fra Falsters Hjerter
Hvem byder de nye butikker velkommen?
LIV og Idas 60. års dag
LIVs rolle ved festivalen "Kun for de forrykte"?
Ref: Der kommer juice- og sandwichbar til byen. Motionscenter starter op til september. De bydes velkommen med en grøn plante og et års gratis medlemskab. Vi vurderer hvem der overrækker velkomstgaverne, når vi nærmer os.
AMB finder ud af hvad IDA kunne ønske sig i fødselsdagsgave (tæpper, paraplyer el. a.)
DJ undersøger om gruppen bag "kun for forrykte-festivalen" er interesserede i at man hænger plakater op?
Vi indbyder byens nye vicevært til en best.møde i forbindelse med at vi rykker ind på rådhuset.

6. Nyt fra grupperne
Ref: (Fritidsgruppen)Bænken er i proces. Et udkast er vedtaget.
DM i hornfisk 18.maj.
Hessen-regatta 20-21.maj.
Havnens dag 25.maj
Intet nyt fra facaderådet. Næste møde 9.maj.
Vestergadegruppen går i gang med at male byinventar i maj måned.
Paragraf 17 stk 4- gruppen (turismestrategi) mødes næste gang på Stubbekøbing museum.

Evt.
Vi drøfter muligheden for at få lagt sand ud ved den lille strand v/campingpladsen. BB kontakter Harry Petersen.
Flygelindsamlingen til kirken vil gerne ud med processen til folk i byen og LIS udsender gerne nyhedsbreve.
Rådhusgruppen får en fane på hjemmesiden. Gruppen opfordres til at komme med stof.
Cykelsti Stubbekøbing-Gunslev. I forbindelse med budgetforhandlingerne for næste år vil LIS lave et opslag på facebook. AN tager kontakt til Dorthe Krøll, Frihedsvej og hører nærmere. Skriver evt. et opslag til FB.

Møde dato for kommende møde: mandag d. 27.5. hos Birgit 18.30

Punkter: Evt. revidering af folder/ny folder, planlægning af datoer og struktur for møder på rådhuset.

Vedhæftet:

2 dokumenter fra Fællesrådet

1 dokument fra Falsters Hjerter